

Source Language	Target Language
Purpose	الهدف
The purpose of cyber security awareness procedure is to ensure that the appropriate levels of confidentiality, integrity, and availability of data, information, and systems are sustainable.	إن الغرض من التوعية بالأمن السيبراني هو ضمان استمرارية مستويات ملائمة من السرية، والنزاهة، وتوافر البيانات والمعلومات والنظم.
Security Awareness refers to those practices, technologies and/or services used to promote user awareness, user training, and user responsibility with regards to security risks, vulnerabilities, methods, and procedures related to information technology resources.	يشير الوعي الأمني إلى تلك الممارسات والتقنيات و/ أو الخدمات المستخدمة لتعزيز وعي المستخدم وتدريبه ورفع مسؤوليته تجاه المخاطر الأمنية، ونقاط الضعف، والإجراءات والأساليب المتعلقة بموارد تكنولوجيا المعلومات.
Responsibilities	المسؤوليات
It is important to understand the policies & procedures that require persons to develop awareness and implement policies through conducting training program and posters and also sharing documents within departments.	من المهم فهم السياسات والإجراءات التي تتطلب من الأشخاص تعزيز الوعي وتنفيذ السياسات عبر تطبيق برنامج تدريبي وملصقات، ومشاركة الوثائق داخل الأقسام أيضاً.